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Protokoll fört vid 2022 års höstmöte. 
 
 

 
Datum  

  
Tid  
 

Plats  
 

Närvarande 

2022-11-15 

 
kl. 15.30 
 

Folkets Hus, Kungshamn 
 

Antal 110 st. 

 

 

 

  
§ 14 
Mötets öppnande 

 
 

  
Ordförande påminde om att vi bara har två 

protokollförda möten, höstmötet och årsmötet. Med 
dessa ord förklarade han höstmötet öppnat. 

§ 15 
Dagordning 
 

 
 

 
Efter justering av årtalen på punkterna 4, 5, 6 från 
2022 till 2023 på dagordningen godkändes 

dagordningen av mötet. 

§ 16 
Protokolljusterare 

 
 Marianne Gustavsson och Verena Rodin utsågs att 
jämte ordförande justera dagens protokoll. 

  
 Mmm                                     

 
§ 17  
Besluta om             

Verksamhetsplan      
för 2023 

 
   
  

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
           

 
                                                            
Verksamhetsplanen för 2023, bilaga 1, gicks igenom 

av Gunnar, därefter lämnade han ordet fritt. 
En fråga ställdes angående aktiviteten ”satsa på IT-

lärande” om vad detta innebar. Vår studieorganisatör 
förklarade att vi kommer att satsa på en verksamhet 
som vi kommer att kalla ”IT-café”, en gång i 

månaden, där vi kommer att hjälpa till med lösningar 
på eventuella problem. Gunnar meddelade också att 

PRO-Riks har en IT-support dit man kan ringa och få 
hjälp med problem. Inga fler frågor ställdes. 

Mötet beslöt anta verksamhetsplanen för 2023. 
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§ 18 
Besluta om 

medlemsavgiften 
för 2023 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
§ 19 
Besluta om budget 

för 2023. 
 

 
 
§ 20 

Val av ledamöter 
till KPR 

 
 
 

 
 

 
 

§ 21 
Avslutning 

 
Gunnar redogjorde för hur medlemsavgiften är 

fördelad: 
Riks har idag 190kr och de höjer till 200kr. 
Distriktet har idag 60 kr och där är avgiften 

oförändrad. 
PRO-Kungshamn har idag 50kr och det är denna 

avgift som vi idag skall ta beslut om. Styrelsen 
föreslår oförändrad avgift. 
Mötet beslutar om oförändrad avgift. 

 
 

 
 
Kerstin Lorentzon föredrog budgeten för 2023, se 

bilaga 2. Resultatet ser ut att kunna bli plus minus 
noll. 

Ordet lämnades fritt-inga frågor ställdes. 
Mötet beslöt anta framlagda budget för 2023. 
 

 
Efter en kort förklaring av KPR förklarade Gunnar att  

ordinarie ledamot har varit Leif Åsberg och ersättare 
har Vivianne Gustafsson varit. 
Styrelsens förslag är att Vivianne Gustafsson går upp 

som ordinarie och till ersättare föreslås Jan Åsberg. 
Mötet beslöt att välja Vivianne Gustafsson till 

ordinarie ledamot i KPR. Mötet beslöt också att välja 
Jan Åsberg som ersättare i KPR. 

 
 
Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet 

avslutat. 
  

 
 
Vid protokollet                  

 
 

 
 
 

 
Ingela Hahne                                

 
 
 

Justerare                                
 

 
 
 

Marianne Gustavsson 
 

 

 
Ordförande          

 
 

 
 
 

 
Gunnar Lundqvist   

 
 
 

                        Justerare 
 

 
 
   

                         Verena Rodin 
 

 


